
 

 

Beantwoording politiek/technische vragen raadsleden 

 

Nummer DOC-22-499743 

Zaaknummer Z-21-180419 

Naam raadslid T. Berlijn 

Fractie Hart voor Medemblik 

Onderwerp Raadsvragen Hart voor Medemblik nieuwe GVVP en eerdere 

meldingen 

Datum waarop de vraag is gesteld 28 februari 2022 

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding 

Inwoners hebben sinds kort de mogelijkheid om melding te maken van onveilige verkeerssituaties. 

Dat vinden wij een goeie ontwikkeling.  

 

Afgelopen maanden/jaren zijn er vrij veel meldingen door inwoners en dorpsraden gedaan met 

betrekking tot verkeersoverlast en wat er in de ogen van deze inwoners anders zou moeten. 

Meldingen zijn gedaan via fixi, per mail, per brief, telefonisch, via de dorpsraad, de media en 

inspreken bij de commissievergaderingen. Er is al een duidelijk beeld in welke straten en wijken er 

verkeersoverlast is.  

 

De vraagt die rijst na invoering van het meldingsplatform is of de vorige meldingen ook worden 

meegenomen met de totstandkoming van het nieuwe GVVP?  

 

Deze vragen zijn mede opgesteld door Hart voor Medemblik commissielid Rick Mensink. 

 

1.  Bent u het met Hart voor Medemblik eens dat eerder gemaakte meldingen door 

inwoners en dorpsraden meegenomen moet worden bij de totstandkoming van de 

nieuwe? 

antwoord   

2. Zijn deze gedane meldingen bijgehouden? 

Antwoord  

3. Worden de vorige meldingen ook worden meegenomen met de totstandkoming van het 

nieuwe GVVP? 



 

 

Antwoord  

4. Er zijn reeds toezeggingen gedaan om met inwoners en dorpsraden in gesprek te gaan 

over verkeerssituaties. Bijvoorbeeld Nieuweweg te Opperdoes, Tuinstraat in Hauwert, 

dorpsstraat van Oostwoud en Hoornseweg in Wognum. Hebben deze gesprekken invloed 

op het nieuwe GVVP?  

a. Zo ja hoe worden deze verbeterpunten meegenomen in het nieuwe GVVP? 

 

Antwoord  

 

 


